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Vragen van de leden Kuiken, Moorlag en Nijboer (allen PvdA) aan de 
Ministers van Justitie en Veiligheid en van Economische Zaken en Klimaat over 
meer banen in Oost-Groningen (ingezonden 14 maart 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bedrijf HempFlax uit Oude Pekela? Kent u de brief van 
de provincie Groningen aan de ministers van Landbouw, Natuur en Voedsel-
kwaliteit, van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en van Economische Zaken 
en Klimaat?1 

Vraag 2
Waarom is het bij wet verboden de toppen van de hennepplanten industrieel 
te gebruiken, terwijl deze toppen voor nuttige en duurzame doeleinden 
anders dan wiet kunnen worden gebruikt? 

Vraag 3
Wat was uw antwoord op de brief van de provincie Groningen? 

Vraag 4
Hoe is de regulering omtrent het gebruik van henneptoppen voor industriële 
toepassingen in Duitsland? Biedt deze meer ruimte om toppen van hennep-
planten voor louter industrieel gebruik te telen en te verwerken? En in welke 
zin wijkt dat af van de Nederlandse regulering? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het zonde is dat deze toppen niet gebruikt kunnen 
worden en er daardoor een reële mogelijkheid op meer werkgelegenheid in 
Oost-Groningen verloren gaat? 

Vraag 6
Bent u bereid meer ruimte te bieden om het gebruik van de toppen van 
hennepplanten toe te staan, zodat er meer banen bij komen in een gebied 
waar dat heel hard nodig is? Zo nee, waarom niet?

1 Brief van 26 juni 2018, Onderwerp: Probleem bij valorisatie vezelhennep(teelt) Oost Groningen. 
Documentnr. 2018-040.804/26/a.18 Dossiernr. K10661
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